

**Hong Kong Academy for Performing Arts Credit Card –
Exclusive Offers for Alumni Special Parking Rate at Wan Chai Campus Octopus Card Registration Form
香港演藝學院信用卡校友持卡人專享禮遇-灣仔校園停車場泊車優惠八達通登記表**

- I **agree** to provide the following information to the Hong Kong Academy for Performing Arts to register my Octopus card for enjoying the special parking rate at the Wan Chai Campus of the Academy and agree to the relevant terms and conditions.

本人**同意**向香港演藝學院提供以下資料用作登記八達通以享有灣仔校園停車場泊車優惠，並同意有關條款及細則。

Name: 姓名:	(Chinese 中文)	Octopus card No.:	_____ ()
	(English 英文)		
Tel No: 電話號碼:	_____	Email: 電郵:	_____
Hong Kong Academy for Performing Arts Credit Card No: 香港演藝學院信用卡卡號:	_____		Credit Card Expiry Date: 信用卡有效日期: ____MM____YY

Each registration is valid for 12 months and renewal is required is required one month prior to the expiration date.
優惠有效期為登記日當天起計12個月，申請人需在優惠期屆滿前一個月重新登記。

Signature 簽名:	_____	Date 日期:	_____
---------------	-------	----------	-------

Please fill in and return this form to Campus Development Office in person or via email (cdo@hkapa.edu).
請親身或透過電郵(cdo@hkapa.edu)將填妥表格交回校園發展處。

Enquiry 查詢: 2584 8602 Email 電郵: cdo@hkapa.edu

Terms and Conditions

條款及細則

Eligibility for Application

申請資格

- (i) Alumni of the HKAPA and
演藝學院校友 及
- (ii) Valid Hong Kong Academy for Performing Arts Credit Card Mastercard Credit Card Holder
持有有效之香港演藝學院萬事達信用卡

Parking Hours

優惠時段

07:00 – 23:59 from Monday to Sunday. (Overnight parking from 24:00 to 06:59 is **NOT** permitted.)

星期一至星期日 07:00 – 23:59 (不允許在24:00至06:59通宵停泊)

Special Parking Rate

泊車優惠

- Hourly Parking Fee shall be \$22 per hour.
每小時停車費為22元

Points to Note for the Applicants

申請人須注意的事項

- The Privilege shall be valid for a period of 12 months starting from the registration date. Renewal is required 1-month prior to expiration.
優惠期為登記日起計12個月，申請人需在優惠期屆滿前一個月重新申請。
- Each cardholder can only register one octopus card
每位持卡人只可登記一張八達通卡。
- As parking spaces are limited, parking spaces in Campuses of the Academy are on first come first served basis. No designated car park will be provided.
學院停車位有限。停車位將採取先到先得的原則。不提供預留車位。
- The privilege cannot be used in conjunction with other parking coupons or schemes.
香港演藝學院信用卡校友專享灣仔停車場泊車優惠不可與停車贈券或其他泊車優惠計劃同時使用。
- Campus Development Office reserves the right to modify or amend the terms and conditions of the Privilege. Privilege users will be informed on any of these amendment/modifications by notice.
香港演藝學院校園發展處保留隨時更改優惠細則及條款的權利，有關更改會以通告通知優惠使用者。
- HKAPA assume no responsibility for any loss incurred by the Privilege users resulting from system defect, malfunctioning/loss of Octopus Card or any other reasons.
如因系統故障，八達通卡失效/遺失或其他原因導致優惠使用者之任何損失，香港演藝學院概不負責。